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§ 9.  Utseende av ombud för äldrenämnden 

Dnr 1.1.3-656/2019 

Äldrenämndens beslut 

1. Äldrenämnden ger den nya förvaltningschefen Patric 

Rylander fullmakt att själv eller genom den han i sitt ställe 

sätter föra nämndens talan i alla mål och ärenden som faller 

inom äldrenämndens ansvarsområden med rätt att uppbära, 

motta och kvittera nämndens tillkommande medel och 

handlingar. Fullmakten gäller från och med den 1 december 

2019.  

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-11-19 

 

Enligt reglemente för äldrenämnden (KF 2019:18) jämförd med 

reglemente med allmänna bestämmelser för Stockholms stads 

nämnder (KF 2008:12) får nämnden får själv eller genom 

ombud föra stadens talan i alla mål och ärenden inom sitt 

verksamhetsområde. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10.  Uppdatering av programmet för upphandling och inköp, 
KS 2019/799 

Dnr 1.6-478/2019 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.   

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-10-24 

 

I samband med 2019 års budget fick kommunstyrelsen i 

uppdrag att uppdatera stadens program för upphandling och 

inköp. Enligt uppdraget ska programmet uppdateras med 

särskilt fokus på strategier för ökad valfrihet, mångfald och 

hållbarhet.  

 

Förslaget till det uppdaterade programmet bygger i flera delar 

på nuvarande program, både till form och innehåll.  

 

Förslaget utgår från kommunfullmäktiges inriktningsmål samt 

mål och uppdrag för olika verksamheter.  

 

Förvaltningen instämmer i huvudsak i ändringarna i 

programmet.  

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Mirja Räihä m.fl. (S) lade fram ett eget 

förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 

enlighet med detta. 

 

Ledamoten Robert Mjörnberg m.fl. (V) lade fram ett eget 

förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta i 

enlighet med detta. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Erik Slottner (KD) ställde de tre förslagen mot 

varandra och kunde konstatera att nämnden beslutat i enlighet 

med förvaltningens förslag till beslut. 

 

 


